
 

 

                       

   

ΕΡΩΤΗΣΗ 
 

                  Αθήνα,  23/07/2022 
 
Του: Αντωνίου Μυλωνάκη, Βουλευτή Α΄ ανατολικής Αττικής 
 
 
ΠΡΟΣ: 1) Τον κ. Υπουργό Περιβάλλοντος και Ενέργειας 
            2) Τον κ. Υπουργό Οικονομικών  
          
 
 
ΘΕΜΑ: «Ελάχιστοι θα επιδοτηθούν για την αντικατάσταση ηλεκτρικής συσκευής» 
 
Κύριοι Υπουργοί, 
 
 
Σύμφωνα με τα επίσημα στοιχεία του Υπουργείου Περιβάλλοντος και Ενέργειας, 
υποβλήθηκαν 879.026 ολοκληρωμένες αιτήσεις, εκ των οποίων μόνο οι 149.948 
κατατάσσονται στις «καταρχήν επιλέξιμες». Αποσαφηνίζοντας τα άνω στοιχεία, 
προκύπτει ότι χωρίς επιδότηση μένουν πέντε στους έξι αιτούντες του προγράμματος 
«Ανακυκλώνω-Αλλάζω Συσκευή». 
 
Αυτό δηλαδή σημαίνει ότι μόνο ο ένας στους έξι αιτούντες θα λάβουν την κρατική 
ενίσχυση για την αντικατάσταση της παλαιάς ηλεκτρικής συσκευής με νέα. Πρόκειται για 
άλλη μια περίτρανη απόδειξη του εμπαιγμού που λαμβάνουν οι πολίτες από την 
Κυβέρνηση της Νέας Δημοκρατίας.  
 
Η ΕΛΛΗΝΙΚΗ ΛΥΣΗ, εξ αρχής, είχε τονίσει την ανάγκη διεύρυνσης των κριτηρίων του 
προγράμματος προκειμένου αφ’ ενός να λάβουν  την κρατική ενίσχυση όσο το δυνατό 
περισσότερο δικαιούχοι και αφ’ ετέρου να συμπεριληφθούν και ηλεκτρικές συσκευές που 
παράγονται ως επί το πλείστον,  και από ελληνικές εταιρείες, όπως είναι για παράδειγμα 
οι ηλιακοί θερμοσίφωνες. 
 
 Τέλος, επιβεβαιώνονται οι φόβοι ότι ο προϋπολογισμός των 150.000.000 ευρώ 
αποδεικνύεται μη επαρκής, γεγονός το οποίο αυτομάτως θέτει εκτός προγράμματος 
ακόμα περισσότερους αιτούντες. 
 
Βάσει των ανωτέρω: 
 
 
Ερωτώνται οι κκ. Υπουργοί: 
 

                          ΒΟΥΛΗ ΤΩΝ ΕΛΛΗΝΩΝ   ΔΙΕΥΘΥΝΣΗ ΚΟΙΝΟΒΟΥΛΕΥΤΙΚΟΥ ΕΛΕΓΧΟΥ

Αριθμ. Πρωτ. ΕΡΩΤΗΣΕΩΝ:

6654

Ημερομ. Κατάθεσης:

25/7/2022



1) Σε τι ενέργειες θα προβείτε προκειμένου, μέσω χρηματοδοτικών εργαλείων, θα 
αυξηθεί το ποσό και να καλυφθούν ακόμα περισσότεροι δικαιούχοι; 

2) Σε τι ενέργειες θα προβείτε να επεκτείνετε το πεδίο εφαρμογής του άνω 
προγράμματος, έτσι ώστε να συμπεριλαμβάνονται και ηλεκτρικές συσκευές (όπως 
οι ηλιακοί θερμοσίφωνες) που παράγονται από ελληνικές εταιρείες; 

3) Ποια θα είναι η προθεσμία απάντησης στις ενστάσεις που τυχόν υποβληθούν από 
τους αιτούντες ηλεκτρονικά, μέσω της πλατφόρμας του προγράμματος; 
 

 
Ο ερωτών Βουλευτής 
 
 
ΜΥΛΩΝΑΚΗΣ ΑΝΤΩΝΙΟΣ 




